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工程/产品名称
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委托单位
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检验类别

Test Category                          委托                           
国家建筑工程质量监督检验中心

NATIONAL CENTER FOR QUAILTY SUPERVISION

AND TEST OF BUILDING ENGINEERING

注意事项

NOTICE

1.报告无“检验鉴定章”或检验单位公章无效。
Test report is invalid without the “stamp of test report” or that of test department on it.

2.复制报告未重新加盖“检验鉴定章”或检验单位公章无效。

Duplication of test report is invalid without the “Stamp of test report”or that of test department re-stamped on it.

3.报告无主检、审核、批准签字无效（仲裁检验报告应增加审定签字）。
Test report is invalid without the signature of the person for chief test, verification and approval. The test report for arbitration should be added the signature of the person for verification on it.

4.报告涂改无效。
Test report is invalid if altered.

5.对检验报告若有异议，应于收到报告之日起十五日内向检验单位提出。

Different opinions about test report should be reported to the test department within 15 days from the date of receiving the test report.

6. 一般情况下，委托检验仅对来样负责。

In general, for entrusted tests the responsibilities are undertaken for the delivered samples only.

地址：北京市北三环东路30号

ADD.: 30#, Bei San Huan Dong Lu Beijing China

电话（TEL.）：010-84281336  84281338

投诉电话：010-64517830

传真（Fax）：010-84288515

邮政编码（Post code）：100013

网站：http://www.cabr-betc.com
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